
Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 17. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 57
Vil ministeren redegøre for antallet af behandlede byggesager i 2007, 2008,
2009 og 2010 og sammenholde dette med kommunernes indtægter i samme
periode fra byggesagsgebyrer, jf. oplysningerne i dagbladet Licitationen fredag
den 7. januar 2011? Vil ministeren kommentere denne udvikling i lyset af, at
kommunernes indtægter er steget fra 305,7 mio. kr. i 2007 til 343,6 mio. kr. i
2009?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Colette L. Brix (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Colette.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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